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ACTA DE REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE DOCTORAT DE LA FACULTAT DE 
GEOGRAFIA I HISTÒRIA 
 
Data: 26 de maig de 2021 (dimecres)  
Hora: 10.00 h 
Lloc: * Videoconferència (MS Teams)  
 
 
Assistents:  
- Jaume Carbonell, president  
- Carles Mancho, secretari 
- Giovanni Cattini  
- Jordi Bayona en substitució de Xavier Úbeda 
- Pilar Gené 
 
Com a convidats: 
- Maria Arbona 
- Mercè Bergadà  
- Simón Campos  
- Margarita Díaz-Andreu 
- Mònica Martínez 
- Ida Mauro 
- Elena Nadal 
- Martí Peran 
- Lothar Schulte  
 
Excusa la seva assistència: 
- Marc Lemus 
 
 
 Ordre del dia  

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació del president de la Comissió 
3. Protocol baixa temporal, per motiu de malaltia, dels doctorands estrangers 
4. Assumptes de tràmit. 
5. Torn obert de paraules  
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
El president obre la sessió a les 10.02h  i es llegeix l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària 
de 21 d’abril de 2021. S’aprova sense esmenes. 
 
2. Informació del president de la Comissió  
El president informa de la visita a la Facultat de la vicerectora de Doctorat i Personal 
Investigador en Formació i el director de l’Escola de Doctorat (EDUB), Drs. Maria Feliu i 
Màrius Dominguez, respectivament, el proppassat 5 de maig. S’esmenten els temes més 
importants que s’hi van tractar: acreditació i seguiment dels programes, funcionament de 
l’aplicació d’acceptació de pla de recerca i seguiment i avaluació anual del pla de recerca, 
absència de tècnics de qualitat i beques de col·laboració, millora dels processos com a garantia 
de qualitat dels doctorats. 
 
També informa que el proper 1 de juny hi ha prevista una reunió del Comitè de Direcció de 
l’EDUB. 
 
3. Protocol baixa temporal, per motiu de malaltia, dels doctorands estrangers 
 
A petició de la Dra. Díaz-Andreu, ha estat consultada la possibilitat que als estudiants estrangers 
no se’ls demani un certificat de l’ICS per a la sol·licitud de baixa mèdica i que els sigui acceptat 
un certificat privat, perquè sovint no tenen accés a la sanitat pública. La Sra. Nadal exposa que 
segons l’EDUB no és possible acceptar certificats de sanitat privada. La possibilitat és acceptar 
el certificat mèdic per autoritzar una baixa per motius personals que ara té característiques 
similars a les mèdiques. A més, les causes excepcionals de les baixes per motius personals 
contemplades a la normativa vigent, permeten una certa discrecionalitat a les comissions 
acadèmiques a l’hora de valorar-ne la concessió. 
 
Segueix un debat sobre els canvis legals que permeten, o no, tenir una sanitat pública i com 
això es pot resoldre. 
 
El president conclou amb la petició a les comissions acadèmiques que s’hi hagin trobat li enviïn 
els casos coneguts per tal de parlar-ne en la propera reunió de l’EDUB. 
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4. Assumptes de tràmit 
 
El president informa que dels resultats de les eleccions d’estudiants de doctorat a la Junta de 
Facultat (2021) ha sortit escollida la candidatura “Col·lectiu d’Investigadores en Formació de 
Geografia i Història” composta per les persones següents: 
 

- Verónica Gallego, Societat i Cultura 
- Julia García Oteiza, Geografia 
- Carlota Sánchez Vidal, Societat i Cultura 

 
El Sr. Campos informa que ahir es va enviar als coordinadors de doctorat el manual de 
l’aplicació d’acceptació del pla de recerca i seguiment i avaluació anual del pla de recerca. 
S’informa que s’han rebut les primeres sol·licituds dels doctorands de Cultures Medievals. 
 
En relació amb les preadmissions concedides (2021/22) per poder sol·licitar beca en 
determinats països de Centre i Sudamèrica (sol·licituds realitzades entre novembre-2020 i 
març-2021), el Sr. Campos consulta si, en cas que finalment no els hagin estat concedides les 
beques, se’ls manté la preadmissió o cal que facin una nova sol·licitud. El Dr. Cattini considera 
que han de tornar a fer una de nova perquè a la resolució ja estava contemplat que era una 
preadmissió condicionada a l’obtenció de la beca. 
 
5. Torn obert de paraules  
El Dr. Cattini consulta, a propòsit de les hores formatives, si hi ha cap criteri general sobre què 
cal acceptar, o no, en relació a les formacions remotes o semi-remotes. El president respon que 
depèn dels programes. Per altra banda, considera que els formats en línia estan permetent la 
participació de molts estudiants estrangers, o no, que per diferents motius no podien desplaçar-
se a la Facultat. 
Per concloure, el Sr. Campos recorda que la propera reunió prevista de la Comissió és el 30 de 
juny, a les 10.00h i que el 15 de juny és el darrer dia per tal que les comissions acadèmiques 
autoritzin els dipòsits de tesis.  
El president aixeca la sessió a les 10.50, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta.  
 
El secretari 

Vist i plau,  
El president 

 
 


